
Motie artikel 35 RvO 
 
LED verlichting sportparken 
 
De raad van Goirle in vergadering bijeen d.d. 31 januari 2012. 
Bij agendapunt 4. Renovatieplan sportparken 
 
 
Overwegende dat door het toepassen van LED verlichting op de Goirlese sportparken: 
 
- Er minder energieverbruik zal zijn; 
 
- De energiekosten van de sportclubs, welke een wezenlijk deel van hun begroting 
uitmaken, fors lager zullen zijn;  
 
- Er ook effectieve CO2 reductie zal zijn; 
 
- De bovengenoemde redenen passen in de gestelde doelstelling van de Nota Klimaatbeleid 
Gemeente Goirle; 
 
- Gesteld wordt dat de terugverdientijd van de investering in LED verlichting op sportparken 
maximaal 8 jaar is; 
 
- De investeringskosten in dat geval voor de gemeente terug te verdienen zijn; 
 
- En verdere besparingen voor de verenigingen een gedeeltelijke compensatie kan vormen 
voor de verhoging van de huren veroorzaakt door het 6% BTW tarief. 
 
 
Verzoekt het college de volgende punten te onderzoeken: 
 
1. Uit te zoeken in hoeverre op sportpark De Krim binnen de beschikbare totale kosten op 
veld 3 LED verlichting kan worden toegepast op wedstrijdniveau, waarbij de bestaande 
verlichting kan worden gebruikt op het bijveld, om daar het verlichtingsniveau te verhogen tot 
trainingsniveau. 
 
2. Wanneer dit proefproject op De Krim tot bruikbare resultaten leidt, de kennis te gebruiken 
om ook op de andere sportvelden LED verlichting toe te passen, waarbij dan de meerkosten 
van de investering in LED verlichting t.o.v. conventionele verlichting opgebracht worden 
door een gedeelte van de bespaarde energiekosten. 
 
En gaat over tot de orde van de dag 
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